

Title (en)

METHOD FOR CONTROLLING THE EMITTED HEATING EFFECT FROM A FURNACE WHICH IS FIRED WITH SOLID FUEL.

Title (de)

METHODE ZUR REGELUNG DER HITZE EINER FESTBRENNSTOFF-FEUERUNG.

Title (fr)

MOYENS DE CONTROLE DE LA CHALEUR EMISE PAR UN FOUR A COMBUSTIBLE SOLIDE.

Publication

EP 0070855 A1 19830209 (EN)

Application

EP 82900401 A 19820129

Priority

SE 8100674 A 19810130

Abstract (en)

[origin: WO8202759A1] Means controlling the emitted heating effect from a furnace which is fired with solid fuel. In the furnace the fuel (11) is fed to a zone of combustion (13) where it is combusted with excess air. Characteristic for the invention is that the fuel (11) is made to create an approximately evenly thick, air pervious layer, in said zone (13). During the combustion the air of combustion is forced from one side of said layer (13) to the other, the over pressure being sufficient for optimal combustion, but independent on the emitted heating effect. The regulation against a decreasing heating effect value is carried out by means of a corresponding screening of the other side of the layer. The regulation against an increasing heating effect value is carried out by means of a corresponding exposure of the other side of the layer, which is equal with a decrease or increase, respectively, of the volume of the zone of combustion (13).

Abstract (fr)

Moyens de commande de la chaleur emise par un four a combustible solide. Dans le four, le combustible (11) est envoyé dans une zone de combustion (13) ou sa combustion s'effectue avec de l'air en excès. La caractéristique de l'invention réside dans le fait que le combustible (11) est fabriqué pour créer une couche perméable à l'air d'une épaisseur approximativement uniforme, dans la zone (13). Pendant la combustion, l'air de combustion est forcée de passer d'un côté de cette couche (13) à l'autre, la surpression étant suffisante pour obtenir une combustion optimale, mais elle est indépendante de la chaleur émise. La régulation contre une valeur décroissante de la chaleur s'effectue à l'aide d'un effet d'écran correspondant de l'autre côté de la couche. La régulation contre une valeur croissante de la chaleur de chauffage s'effectue par une exposition correspondante de l'autre côté de la couche, qui est égale à une diminution ou une augmentation, respectivement, du volume de la zone de combustion (13).

IPC 1-7

F23N 5/00; F23N 3/00; F23L 11/00

IPC 8 full level

F23C 10/28 (2006.01); **F23C 99/00** (2006.01); **F23L 11/00** (2006.01); **F23N 1/00** (2006.01); **F23N 3/00** (2006.01); **F24H 1/44** (2006.01)

IPC 8 main group level

F23N (2006.01)

CPC (source: EP US)

F23B 1/165 (2013.01 - EP); **F23B 1/36** (2013.01 - EP); **F23B 30/02** (2013.01 - EP); **F23B 50/02** (2013.01 - EP); **F24H 1/24** (2013.01 - EP);
F24H 1/40 (2013.01 - EP); **F24H 1/44** (2013.01 - EP); **F24H 1/52** (2013.01 - EP); **F24H 9/2057** (2013.01 - EP US); **F24H 2230/00** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8202759 A1 19820819; DE 3233700 T1 19840920; DK 146328 B 19830905; DK 146328 C 19840213; DK 430982 A 19820928;
EP 0070855 A1 19830209; FI 823302 A0 19820927; FI 823302 L 19820927; GB 2109518 A 19830602; NO 823279 L 19820929;
SE 425268 B 19820913; SE 8100674 L 19820731

DOCDB simple family (application)

SE 8200025 W 19820129; DE 3233700 T 19820129; DK 430982 A 19820928; EP 82900401 A 19820129; FI 823302 A 19820927;
GB 8226951 A 19820129; NO 823279 A 19820929; SE 8100674 A 19810130